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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR GORNJI ZAMET 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/11-35/3 
URBROJ:  2170/01-09-10-11-2 
Rijeka,  11.04.2011. 
  

 
ZAPISNIK 

SA 12. SJEDNICE VMO GORNJI ZAMET  
 

12. sjednica VMO Gornji Zamet održana je 30.03.2011. (srijeda) s početkom u 18 sati u 
novom prostoru MO GORNJI ZAMET, Milice Jadranić 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Krunoslav Kovačević, predsjednik VMO 
• Marijan Perica, zamjenik predsjednika VMO  
• Edvard Soldatić, član 
• Jure Podnar, novi član 
• Vesna Širola, referent za mjesnu samoupravu 
 

Ostali nazočni: 
• - 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

• Tihomir Ćiković, član  
 
 

Usvajanje zapisnika s 11. sjednice VMO Gornji Zamet održane 23.02.2011. g. 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
. 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Gornji Zamet g. Kovačević i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Novi član Jure Podnar 
2. Izvještaj o realizaciji programa Doček Zametskih maškara 
3. Izvještaj o sastanku sa RP vezano za prilaz Islamskom centru 
4. Radovi na G. Zametu – aktivnosti mjesnog odbora 
5. Najava natječaja za prijedlog prioriteta za 2012.g. 
6. Razno 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
AD 1 
G. Kovačević je izvijestio prisutne vijećnike da je gñica. Marina Kardum dostavila pismenu izjavu 
kojom zbog zauzetosti daje ostavku na mjesto članice Vijeća. Njena stranka HDZ, je dostavila 
Vijeću dopis u kojem umijesto nje imenuje novog člana g. Juru Podnara, kao 3. člana s izborne 
kandidacijske liste. Slijedom navedenog, g. Podnar je postao novi član Vijeća MO Gornji Zamet pa 
ga je g. Kovačević zamolio da da svečanu prisegu. 
 
G. Podnar je pred prisutnima pročitao svečanu prisegu, a zatim su mu prisutni vijećnici i tajnica 
čestitali na novoj funkciji i poželjeli dobrodošlicu. G. Podnar se zahvalio i rekao da se nada dobroj 
suradnji s vijećnicima i grañanima u cilju dobrobiti svih grañana MO Gornji Zamet. 
 
Zaklju čak: G. Podnar je od ove sjednice član VMO Gornji Zamet umjesto gñice. Kardum. 
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AD 2 
G. Kovačević je izvijestio prisutne vijećnike da je uspješno realiziran program Doček maškara i 
zvončara i to kroz 2 manifestacije održane 7. i 8. ožujka. Dočekani su i Zametski i Halubajski 
zvončari i maškare, a  ispred Mjesnog odbora okupilo se više od stotinu grañana Gornjeg Zameta. 
Program se realizirao u suradnji s KUD-om „Zametski koren“ i restoranom „Fortunal“. 
 
Zaklju čak: Vijećnici su zadovoljni realiziranim programom i nadaju se da će ovakva druženja 
pridonijeti povezivanju grañana Gornjeg Zameta. 
 
AD 3 
G. Perica je izvjestio prisutne vijećnike o sastanku koji je na terenu održan 10. ožujka s 
predstavnicima Rijekaprometa (g. Biasiol i g, Nikšić)  te Grada (g. Blažević) i projektantom (g. 
Štimac). Raspravljalo se o prilaznim putevima za Islamski centar u izgradnji. Jedan od prijedloga je 
bio da se ulica Zametskog korena od raskršća s ulicom B. Ć. Marčeva do raskršća s Ulicom 
Bartolovo, Škrobotovac i Bilogorska, preregulira u jednosmjernu i time postane glavni ulaz prema 
Islamskom centru. Nadalje, da se ulica Škrobotovac proširi na kritičnim mjestima i pripremi za 
povećani promet (do sada je ta ulica bila slabo prometna i isključivo za potrebe grañana koji tamo 
žive). Ulica Bilogorska bi se takoñer uredila i iskoristila za izlaz iz smjera Islamskog centra (to bi 
bio ujedno i drugi ulaz prema centru). Ulaz bi takoñer bio moguć i iz Ulice V. i. M. Lenca kroz ulicu 
Zametskog korena (lokalno). 
 
MO Gornji Zamet u svojim prioritetima za 2011. g. ima osigurana sredstva za izradu izvedbenog 
projekta za ureñenje na raskrižja ulica Škrobotovac, Bartolovo, Zametskog korena i Bilogorska pa 
je predloženo da se iz tih sredstava napravi i izvedbeni projekt za ureñenje ulice Škrobotovac. 
 
Iz sredstava prioriteta MO Gornji Zamet za 2011. g. uredit će se raskrižje ulica Škrobotovac, 
Bartolovo, Zametskog korena i Bilogorska, a napravit će se i tehnička priprema za ureñenje 
površine u Ulici Bogomira Ćikovića Marčeva zapadno od kućnog broja 40 (raskršće Zametskog 
korena i B. Ć. Marčeva). Tako će se, što sredstvima mjesnog odbora, što sredstvima investitora, 
urediti i preregulirati navedene prometnice što će uvelike prometno unaprijediti ovaj dio naselja.  
 
Zaklju čak: Vijećnici su suglasni s navedenim informacijama. 
 
Na ovom terenskom sastanku, g. Perica je predložio predstavnicima Rijekaprometa i Grada da na 
temelju inicijative koju bi dao mjesni odbor, stručne službe naprave kompletnu studiju tj. prijedlog 
prometnog rješenja na području cijelog Gornjeg Zameta (preregulacija prometa, jednosmjerne 
ulice itd.). G. Biasiol i g. Bertoša podržali su ovu ideju i predložili da se Vijeće očituje o navedenom. 
  
Stoga je g. Perica predložio prisutnim vijećnicima da se prema Gradu da navedena inicijativa tj. 
zamolba da stručne službe izrade  studiju – projekt koji bi locirao kritične točke, provjero 
usklañenost katastarskih i gruntovnih čestica te stanja na terenu, ispitala bi se moguća izgrañenost 
zidova okućnica na javnim površinama. Vijeće bi se trebalo angažirati na animiranju grañana da 
ustupe manje dijelove svog zemljišta kako bi se pojedine ulice proširile, izravnale tj. dovele u stanje 
kojim bi svi bili zadovoljni. Na temelju tako izrañene studije - projekta prijedloga prometnog 
rješenja, Vijeće bi imalo temelj za realizaciju zahvata iz sredstava malih komunalnih prioriteta 
mjesnog odbora kroz nekoliko godina (koliko će biti moguće). Tu bi se uključilo ureñenje novih 
zidova okućnica grañana, razni zahvati predviñeni ovim projektom, a ako postoji mogućnost i 
ureñenje prostora nogostupa u ulicama koje će po projektu postati jednosmjerne. 
 
Zaklju čak: Prisutni vijećnici su se složili s navedenim, a dopis će tajnica što prije uputiti OGU za 
komunalni sustav (na znanje Rijekaprometu). 
 
AD 4 
G. Perica je izvijestio prisutne vijećnike da je 16. i 29. ožujka bio na sastancima Koordinacije 
vezano za radove koji se rade na području Gornjeg Zameta. S predstavnicima Grada (g. Bertoša) i 
Energa je dogovoreno da se pred svakom kućom ostavlja priključak za plin bez obzira da li su 
grañani dali zahtjev za priključak ili nisu. Racionalnije je tako zbog postavljenog pravila da se cesta 
neće prekopavati slijedećih 5 godina radi npr. naknadnog zahtjeva za plinom. 
 
Zaklju čak: Dogovoriti s Energom način pismenog izjašnjavanja grañana koji ne žele priključak za 
plin u ovoj fazi, ali žele da im se priključak ostavi ukoliko u slijedećih 5 godina se ev. žele priključiti. 
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Što se tiče ulice Stari put gdje su radovi najprije počeli (početkom studenog 2010.) ovih dana je u 
planu asfaltiranje. Neobično je da su radovi tako dugo trajali, ali u kontaktu s g. Zubovićem 
(„House“ -nadzor) g. Perica je saznao da se sve radi po pravilima struke i da nije moglo bolje.  
 
G. Perica je saznao od g. Bertoše da većina radova kasni, ali da će se radovi intenzivirati s 
produljenjem dužine dana te s povećanjem broja djelatnika na gradilištima. HEP snosi svoj dio 
krivice za kašnjenje radova jer su vršili zamjenu drvenih stupova za betonske. Uz to su drvene 
stupove, koji su bili ponegdje na privatnom vlasništvu (npr. u vrtovima), mijenjali s betonskima, ali 
su ih postavljali javnim površinama tj. na cestu pa je došlo do sužavanja ionako uskih cesta. 
 
Na terenu i dalje postoje drveni stupovi T-coma, u većini slučajeva u vrlo lošem stanju pa je g. 
Perica predložio da se sugerira T-comu da svoje telefonske vodove premjeste na nove betonske 
stupove HEP-a ili čak da ih polože u trup ceste na kojoj se trenutno izvode radovi. T-com će 
dotrajale stupove u dogledno vrijeme morati mijenjati. 
 
Zaklju čak: Prisutni vijećnici su se jednoglasno složili da se uputi dopis Gradu, HEP-u i T-comu te 
da im se predložiti navedeno. 
 
Što se tiče radova u ulici Milice Jadranić, autobusni promet će se do 18. lipnja prereguliravati kako 
to diktiraju radovi, da bi od 18. lipnja do 1. rujna ta ulica u potpunosti zatvorila za promet.  
 
U Mosorskoj i Nehajskoj se dovršavaju radovi, u Ulici Slavinj su počeli ovih dana. 
 
G. Perica je potaknut razgovorima na sastancima Koordinacije te projektom Državne geodetske 
uprave pod nazivom „Da li znate što je vaše?“, predložio da mjesni odbor da inicijativu prema 
Gradu da se za ovaj zapadni dio grada krene s novim katastarskim izmjerama. To bi bilo korisno i 
grañanima i Gradu, a manje bi koštale i tehničke pripreme za radove koji se traže (prioriteti i sl.) jer 
bi dio posla bio već odrañen. Ovaj prijedlog je g. Perica dao i na sastanku Odbora sa samoupravu 
na kojem je prisustvovao 20. ožujka o.g. 
 
Zaklju čak: Vijećnici su se složili s prijedlogom g. Perice, a dopis će se uputiti prema nadležnim 
službama. 
 
AD 5 
Tajnica je upoznala prisutne vijećnike na objavljen poziv grañanima za predlaganje malih 
komunalnih prioriteta za 2012.g. koji  će trajati od 28.03. do 22.04. nakon tog vremena, na sjednici 
Vijeće će raspraviti o prikupljenim prijedlozima grañana te ih dostaviti Odjelu za komunalni sustav 
na obradu. 
 
Zaklju čak: Vijećnici su navedeno primili na znanje. 
 
AD 6 
G. Perica je upoznao prisutne vijećnike o devastaciji zelenila u dolcu ispod Ulica Pilepići i Slavinj 
(zapadno od ul. V. I M. Lenca). Tamo su izgrañene 2 kuće, zelenilo je posječeno, a teren ogoljen.  
 
Zaklju čak: Tajnica će o navedenom obavijestiti komunalnog redara da ispita situaciju na terenu. 
 
Tajnica je upoznala prisutne vijećnike s dopisom HEP-a. Oni nas mole da na svoju oglasnu ploču 
stavimo javni poziv grañanima na čijim zemljištima će HEP izvoditi razne radove. Iz Hep-a su 
svjesni da se novine slabo čitaju i da će ljudi slabo opaziti takve oglase. 
 
Uvidom u dostavljenu dokumentaciju, prisutni vijećnici su primijetili da ima navedenih imena ii 
prezimena grañana s adresama s područja G. Zameta (neke čak i poznaju) pa su se obavezali da 
će ih i usmeno obavijestiti. Tajnica će na WEB stranici mjesnog odbora postaviti članak s 
navedenim pozivom (i dopisom u prilogu), a izradit će i plakat koji će postaviti u oglasnoj ploči 
mjesnog odbora kao i na oglasnoj tabeli na raskršću ulica M. Jadranić i J. Mohorića. 
 
Zaklju čak: Vijećnici su zadovoljni što je HEP prepoznao važnost i ulogu mjesnog odbora koji u 
ovom  slučaju može pomoći  i HEP-u i svojim grañanima. 
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G. Kovačević je podsjetio prisutne vijećnike da je potrebno početi pripreme za realizaciju sportskih 
aktivnosti koje su planirane za 2011. g.  S obzirom na iskustvo koje ima na tom području, predložio 
je da g. Podnar bude zadužen za organizaciju navedenih aktivnosti. Naravno i ostali vijećnici će 
pomoći u animaciji grañana te u realizaciji programa. 
 
Zaklju čak: G. Podnar se složio s predloženim. 
 
Sjednica je završila u 21:00 sat.                  Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 

 
Zapisničar – Referent za mjesnu samoupravu 

Vesna Širola 
Predsjednik VMO Gornji Zamet:  

Krunoslav Kovačević 
 

 


